



BR15 R2R简介

感谢您购买BR15 R2R高清蓝牙接收器！

该产品是广州飞傲电子科技有限公司精心研发的蓝牙接收、数字信号解码的转盘，具有2组RCA单端、1组XLR平衡的模拟线路输出，和1路同轴、1路光纤数字信号输出等丰富接口。

蓝牙芯片采用高通的QCC5181，符合LE Audio标准，支持蓝牙5.4，支持LDAC、aptX HD、aptX LossLess等多种蓝牙编码，传输码率高达1.2Mbps，让蓝牙也能达到CD级的无损音质，还原动听的声音细节，让您仿佛置身于现场。

DAC使用了24Bit的“R2R”分立电阻矩阵，总计192颗高精度、低温漂的精密薄膜电阻，带来独具韵味的音质表现。

1.47英寸彩色显示屏在蓝牙模式下支持歌曲名、歌词等信息显示。搭配两颗独立的音量、菜单旋钮，以及红外遥控器，给您带来便捷的操作体验。

1

3

4

5

6

7

BR15 R2R introduction

Thank you for purchasing the BR15 R2R High-Res Bluetooth Audio Receiver.

Developed with great care by Guangzhou FIO Electronics Technology Co., Ltd., the BR15 R2R is a Bluetooth receiver and digital signal decoding turntable. It features rich connectivity, including two sets of RCA single-ended outputs, one set of XLR balanced line outputs, as well as one coaxial and one optical digital signal output.

The Bluetooth chip adopts Qualcomm's QCC5181, compliant with the LE Audio standard, supporting Bluetooth 5.4 and multiple codecs such as LDAC, aptX HD, and aptX Lossless. With transmission rates up to 1.2 Mbps, Bluetooth audio can now achieve CD-quality lossless level, reproducing fine musical details and creating a live-like listening experience.

The DAC chip employs a 24Bit "R2R" discrete resistor array, consisting of 192 high-precision, low temperature drift thin-film resistors, delivering a uniquely rich and musical sound.

The 1.47-inch color screen supports displays of track names, lyrics, and other details in Bluetooth mode. Together with two independent volume and menu knobs and an infrared remote control, it offers you a convenient and enjoyable operating experience.

9

3

4

5

6

7

9